Mino Dryer

Printing machine series

丝网印刷机械

■ 特长: Feature

- 干燥物的表里的温度是均一的,可以得到
- 安定的效果,而且防止灰尘,损伤。
- 用热风控制印刷物的表里温度均一
- 每一个单元的热风都有单独的PID控制
- 每一个单元的空气是经过过滤的清洁空气
- 活动梁式输送, 防止灰尘
- 确实锁住印刷物边缘的架子
- 组装自由的复合单元式
- 架子速度50mm, 75mm 常用温度80度, 150度等可调节式
- The temperature on the drying surface is even and achieve stable drying quality with dust free and anti-scratch device.
- Using hot air to control the even drying temperature on material surface.
- Using the single unit of hot air controlled by individual PID
- Using the single unit of air filter to ensure all air contains no dust
- Movable ULC delivery system with dust free
- Device for ensuring products to be hanged property on the ULC
- Section assembling
- Speed: 50mm, 75mm, constant temperature is 80 degree, 150 degree also can adjustable



<u>HANGER DRYER</u>

印刷物在垂下的状态中进行烘干,不会接触任何面。 里头装有活动梁,进行行走式运动烘干。

Printing material will be hanged vertically and dried. It will have no any contact.

It consists the movable conveyor and movable to the drying section